

Protokoll från styrelsemöte F14–HT15

Hemliga rummet, kl. 12.15 onsdagen den 9 december 2015

§ 1 O.F.M.Ö.

Ordförande Linus Blomgren förklarade mötet öppnat.

§ 2 Närvaro

Linus Blomgren	Benjamin Drorsén	Joost Kranenborg <i>t.o.m. §10</i>
Erik Andersson	Alice Herdenberg	Micaela Bortas
Josefine Rost	David Wessman	Björn Sanders <i>t.o.m. §10</i>
Fredrik Andréen Blomdell	Linus Hamlin	Sofia Leonardsson <i>fr.o.m. §14</i>
Hampus Näsström	Lukas Wendt	Felix Agner
Björn Franck	Ivar Vänglund	Sofie Hellmark
Anna Svensson <i>fr.o.m. §7</i>	Rasmus Stålberg	Helena Hallefjord
Niklas Lundström	Victor Lantz	

§ 3 Adjungeringar

Alla som skrivit upp sig på närvarolistan samt som inte var ständigt adjungerade eller styrelseledamöter adjungerades.

§ 4 Val av justerare

Vice ordförande Erik Andersson utsågs att, jämte ordförande Linus Blomgren, justera protokollet.

§ 5 Godkännande av dagordning

Mötet beslutade

att godkänna dagordningen.

§ 6 Meddelanden

Kårkontakt Björn Sanders meddelade att ARKAD skulle öppna för ansökningar till projektgruppen samma dag. Dessutom meddelade han att Cornelisbalen sökte personer till balkkommittéen, nollegeneralen sökte överstar och Pålsjö Ängsblad sökte redaktionsmedlemmar.

Sanders meddelade också att F-sektionen vann fullmäktige-tävlingen, att LTH skulle hålla ett seminarie om grundutbildningen och att det skulle hållas international day i Cornelis den 10 december.

Sammanställande för valberedningen Rasmus Stålberg meddelade att det skulle hållas nomineringsmöte samma kväll.

Kulturminister Björn Franck meddelade att ölesan var inställd på grund av bristande intresse, och att det skulle vara insamling för musikhjälpen veckan efter.

Likabehandlingsordförande Helena Hallefjord meddelade att det skulle hållas en spelkväll med MUR.

Sexmästare Alice Herdenberg meddelade att sexmästeriet skulle hålla i sin sista sitting, ordensmiddagen.

Prylmästare David Wessman meddelade att sektionen eventuellt skulle få saker från Max-lab, som skulle stänga ner.

Sanningsminister Hampus Näström meddelade att han ville ha in swish-betalningar för vinet på tacket.

Ordförande Linus Blomgren meddelade att det skulle hållas ett extrainsatt sektionsmöte veckan efter.

§ 7 Datordelar

Prylmästare David Wessman meddelade att de ville köpa in delar för att få igång datorn på SK, samt nya tangentbord och möss. Styrelsen beslutade

att avsätta upp till 6500 kronor ur kontot för styrelsen disponibelt för inköp av nya datordelar.

§ 8 EvotE

Cafémästare Lukas Wendt meddelade att han tyckte \mathbb{Z} -sektionen borde kontaktas angående deras voteringsystem, för att undersöka om det är något vi kan få eller köpa. Kårkontakt Björn Sanders meddelade att de hade pratat om att lyfta frågan på kår-nivå, för att alla sektionen skulle ha möjlighet att använda systemet. Sanningsminister Hampus Näström trodde inte att någon hade tid att engagera sig i frågan innan jul och föreslog att det skulle tas upp efter jul.

Styrelsen beslutade

att ta upp frågan F1-VT16.

§ 9 Utbildningspengar

Prylmästare David Wessman meddelade att han ville avsätta pengar för utbildning av spindelmännen.

Styrelsen beslutade

att avsätta upp till 3000 kronor för utbildning av spindelmännen.

§ 10 Styrelse- samt kärnstyrelse-disp

Ordförande Linus Blomgren meddelade att det fanns pengar kvar i kontona för styrelsen och kärnstyrelsen disponibelt. Om någon hade en idé att använda pengarna till skulle man komma med det till nästa styrelsemöte.

§ 11 Motion angående betalning av ordensmiddagen för medaljkommittén

Motionen finns som bilaga till protokollet. Styrelsen diskuterade om förslaget var rimligt och hade några frågor men ingen från medaljkommittéen var närvarande på mötet. Styrelsen ville därför att frågan skulle tas upp på nästa styrelsemöte och att sektionshärolden då skulle närvara.

§ 12 Beslutsuppföljning

Taget	Beslut	Ansvarig	Redovisning
F13-HT15	Spotify	Linus Blomgren	F14-HT15

Spotify: Ordförande Linus Blomgren meddelade att han undersökt lite angående Stim och SAMI och att mycket beror på hur caféet definieras. Styrelsen bestämde att inte göra något.

§ 13 Arbetsgruppsrapporter och redovisningar

Tillsatt	Arbetsgrupp	Samman kallande	Redovisning
F02-HT13	Café/Hilbertrumskorridoren	Johan Andersson	F15-HT15
F13-VT15	Byggandet av portabel boombox	Petter Karlow Herzog	F01-VT16
F01-HT15	Arbetsgrupp för nya SK	Linus Blomgren	F14-HT15
F12-HT15	Vice kassör med caféansvar	Lukas Wendt	F02-VT16

Arbetsgrupp för nya SK: Sanningsminister Hampus Näsström meddelade att ett bord och en hylla var beställda och skulle komma på fredagen. Styrelsen beslutade

att flytta redovisningsdatum till F3-VT16.

§ 14 Övrigt

Vice ordförande meddelade att Henrik Paldán ville låna alumnirummet och hemliga rummet måndagen den 14 december för att ha kickoff inför nyårsbalen. Styrelsen diskuterade om det var synd att låna ut alumnirummet då det används som studieplatser. Styrelsen beslutade

att låna ut hemliga rummet till Henrik Paldán måndagen den 14 december från klockan 17.30.

§ 15 Nästa möte

Nästa möte sattes till onsdagen den 16 december klockan 12.15 i Hemliga rummet med klädkod högtidsklädsel.

§ 16 O.F.M.A.

Ordförande Linus Blomgren förklarade mötet avslutat.

I sektionsstyrelsens tjänst,

Linus Blomgren
Ordförande

Josefine Rost
Sekreterare

Erik Andersson
Justerare

MOTION

TILLSTÄLLD STYRELSEN FÖR F-TEKNOLOGSEKTIONEN INOM TLTH

Kära styrelse. Sedan revideringen av medaljsystemet har en del ytterligare uppgifter ålagts medaljkommittén. En av dessa är att medverka och ta större ansvar under ordensmiddagen. Även om det är sexmästeriet som ansvarar för den tunga biten med matlagning, servering etc. så kommer vi i medaljkommittén att agera toastmasters och föra sittningen framåt. Till detta kommer vi vid ett antal tillfällen under kvällen att utdela medaljer.

Med anledning av detta vill vi lyfta förslaget om att härolden och persevanterna går gratis på sittningen, helt i enlighet med vad sångförmän och fotografer normalt gör. Givetvis betalar vi eventuella alkoholpaket själva i så fall. Jag föreslår även att man helt enkelt gör ett budgetavsteg i frågan. Det är en bra markering att visa på att något bör förändras i budgeten. I förlängningen anser vi även att detta skall vara ett reglementerat funktionärstack och stå med i budgeten, men det är något sent påtänkta förändringar.

Medaljkommittén yrkar därav att..

...styrelsen beviljar ett budgetavsteg på 1200 kr under kostnadställe ADM1 för att täcka medaljkommitténs ledamöters sittingskostnader för ordensmiddagen.

Å medaljkommitténs vägnar, i Hilberts klingande klöfvspår,



JOHAN ANDERSSON
SEKTIONSHÄROLD 2015

